
 

 

Møtereferat FAU 23 november 2022 

Til stede: 

8A, 8B, 8C, 8D 

9A, 9B, 9C, 9D 

10B, 10C, 10D 

 

Jarle informerer om den økonomiske situasjonen ved skolen: 

• Dramatisk overforbruk blant alle skoler, Haumyrheia må gjøre besparende tiltak over nyttår. 

• Forventet underskudd er 3,5 mill. Kostdriveren er lønninger. 

• Økt bemanning grunnet økt spesialundervisning (2 mill), som også kommer som følge av 

økende trend av elever med medisinske behov, samt også et stigende antal elever generelt 

ved skolen. Det er samarbeidsprosjekt med kommunen for å finne løsninger og tiltak for barn 

med utfordringer. 

• Økt vikarbruk grunnet sykdom, Corona kompensasjon ikke tilstrekkelig. 

• Økt kontaktlærer tillegg (pålegg fra staten som ikke er kompensert) 350.000 

• Overforbruk på drift grunnet oppussing, mer lærerbøker, bygget verksted (200.000) 

Rektor skal, sammen andre skoler på møte med Kommunen i morgen for å diskutere økonomien i 

skolene og vil presentere følgende tiltak for å redusere noe av kostnadene neste år: 

➢ Erstatte en 70% stilling med student frem til sommeren. 

➢ En fagarbeider slutter, planlegger å klare seg uten denne ressursen frem til våren. 

 

Annet: 

• Studentene siste dag i dag, beste kull på lenge. Tre av dem allerede ansatt i 

svangerskapspermisjon ved skolen 

 

• Orientering om etablering av natteravnordning på Søm  

o Egen FB gruppe. Mange medlemmer, men ikke så mange som melder seg på. 

o Eget skriv som klassekontaktene kan distribuere til foreldrene. 

o Fredager fra 20.00 – 23.00 

o Tilgang på Coop Extra med pauserom, kaffe og pepperkaker/boller. 

 

• Oppfølging fra møtet initiert av Randesund bydelsråd mhp natteravning 



 

 

o Infoskriv som kan deles med foreldre 

o Må etableres et styre for natteravnordningen 

o Trenger 3-4 personer i styret hvor Nora Clarke står som hovedansvarlig. 

 

• Retningslinjer for avslutningsfest 10. trinn? Oppleves urettferdig og ulikt mellom klassene. 

Hva mener rektor om dette?  

 


